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Přítomni: Drobil Přemysl, Fiury Roman, Jurčík Miloslav, Kuciánová Zdeňka, Hanák 

Vítězslav, Olšina Jaroslav, Políček Timoteus, Řezáč Vladimír, Scheichenostová 

Romana, Sokolínský Ivo, Vrána Martin 

Zasedání řídil:     Vítězslav Hanák, starosta obce 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu: pana Romana Fiuryho a pana Miloslava Jurčíka 

Starosta jmenoval zapisovatele zápisu: paní Věru Stratilovou 

IV. veřejné zasedání bylo zahájeno v  18:02 hod. 

 

1) zahájení 

Předsedající, starosta Vítězslav Hanák, zahájil zasedání přivítáním všech přítomných  

a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelstvo je tedy usnášení 

schopné. 

Předsedající dále přítomné seznámil s pořadem IV. veřejného zasedání zastupitelstva obce 

Zborovice a přečetl všechny body programu, které byly následující:   

1) zahájení, 

2) zpráva starosty obce, 

3) zpráva z činnosti kontrolního výboru, 

4) zpráva z činnosti finančního výboru, 

5) žádost obce Zdounky k uhrazení části nákladů za nařízenou demolici, 

6) žádosti, prodej, pronájem, 

7) veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestičních dotací pro rok 2023, 

8) mimořádná odměna starosty obce, 

9) odměna neuvolněných členů zastupitelstva, členů výborů dle vyhlášky 318/2017 Sb., 

10) diskuze, 

11) závěr. 
 

Předsedající vyzval k diskuzi o předloženém programu veřejného zasedání. 

Nikdo z přítomných se nepřihlásil. 

Předsedající dal hlasovat o schválení předloženého pořadu IV. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce. 

Pro:  11 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

usnesení č. IV/2023/1: Zastupitelstvo obce schvaluje program IV. veřejného 

zasedání zastupitelstva obce. 
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2) zpráva starosty obce 

Od poslední podané zprávy starosty obce uběhlo 9 týdnů plných změn, některé byly očekávané, 

jiné byly jako blesk z čistého nebe. Mezi očekávané bych zařadil například obecně závazné 

vyhlášky upravující poplatkové povinnosti za psy, za odpadové hospodářství nebo například 

upravují rozmístění sběrných nádob na odpadové hospodářství obce. Zde bych poděkoval 

Rozvojové agentuře Východní Moravy, se kterou jsme v roce 2020 zahájili spolupráci na 

projektu zvýšení materiálového využití odpadů. A v posledních týdnech roku 2022 nám byly 

dodány všechny požadované kontejnery, tedy celkově 42 ks různých kontejnerů, ať již na plasty, 

kovy nebo například na barevné sklo nebo papír. Z projektu jsme například zařídili kontejner 

na posekanou trávu pro TJ Pilanu Zborovice o objemu 14 m3, v barvách jednoty. Obec má tyto 

kontejnery zapůjčeny po dobu následujících 5 let, spoluúčast na projektu byla ve výši 285 tis. 

Kč. Začátkem roku 2023 byly všechny kontejnery vyměněny. Nyní mají občané k dispozici 

zvýšený objem odpadových nádob, zvýšený počet sběrných hnízd, který bude výhledově 

dostačující na několik let. Pokud by počet a rozdělení nádob bylo nevyhovující, upraví 

zastupitelstvo obce obecně závaznou vyhlášku tak, aby se počet a rozmístění sběrných nádob 

změnilo dle požadavků občanů.  

Začátkem roku byla spuštěna zkušební verze online kalendáře obsazení sokolovny. Umístěna je 

na webových stránkách obce v záložce život v obci, kultura a školství. Tato aplikace online 

kalendáře umožňuje nahlédnout do obsazenosti sokolovny a lépe občanům a spolkům plánovat 

případné využití sokolovny.  

Zároveň s rozmístěním nových sběrných nádob v obci byla zahájena úprava kanceláře matriky, 

kde byla provedena nová elektroinstalace, nové omítky, výmalba a změna rozmístění 

kancelářského nábytku. Po dokončení drobných uprav na obci, byly zahájeny drobné opravy 

uvnitř sokolovny, které spočívají v opravách omítek, nové rozvody elektroinstalací v částech, 

kterým se vyhnula velká rekonstrukce sokolovny v letech předcházejících. V současnosti je 

pracováno na chodbě u šaten herců, dříve také nazývaných jako kosmetika. Po dokončení 

hrubých prací by měla proběhnout výmalba částí sokolovny, tedy malého přísálí, chodby, 

velkého přísálí a právě opravovaných prostor chodby. 

Zastupitelstvo obce vzalo zprávu starosty obce na vědomí. 

 

 

3) zpráva z činnosti kontrolního výboru 

Předsedající předal slovo předsedovi kontrolního výboru panu Romanu Fiurymu, který přečetl 

zprávu z činnosti kontrolního výboru. 

 

Protokol o kontrole č. 2 – KONTROLNÍHO VÝBORU – obce Zborovice 

Datum kontroly: 30.12.2022 

Místo kontroly: OÚ Zborovice 

Předmět kontroly: Vyúčtování dotací z rozpočtu obce za rok 2022 dle uzavřených 

veřejnoprávních smluv o poskytnutí neinvestičních dotací pro rok 2022. 

Výsledky kontroly: 
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Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestičních dotací pro dok 2022 

- provedena kontrola čerpání poskytnutých dotací na rok 2022 

- předložena vyúčtování dotace z rozpočtu obce za rok 2022 za všechny uzavřené 

veřejnoprávní smlouvy 

- přílohou byly kopie účetních dokladů včetně dokladů o zaplacení 

- vyúčtování byla schválena starostou a účetní obce 

- nezjištěno žádné pochybení v čerpání finančních prostředků z dotací 

Navrhovaná opatření: žádná 

Doporučení kontrolního výboru: žádná 

 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí zprávu z činnosti kontrolního výboru. 

 

 

4) zpráva z činnosti finančního výboru 

Předsedající předal slovo předsedovi kontrolního výboru panu Miloslavu Jurčíkovi, který 

přečetl zprávu z činnosti finančního výboru. 

 

Zpráva z činnosti finančního výboru 1/2023 

Kontrolní výbor se sešel dne 5. ledna 2023 v odpoledních hodinách v kanceláři starosty obce. 

Na vyžádání byla starostou, členům finančního výboru předložena kompletní vedená 

dokumentace rekonstrukce sociálního zařízení Medlov, obsahující architektonickou studii 

rekonstrukce, objednávky stavebních prací spárované s fakturami za provedenou práci a 

například pořízenou fotodokumentaci pořízenou před realizací i fotodokumentací pořízenou 

během realizace. Tato investiční akce byla odsouhlasena jako investiční záměr, usnesením č. 

XXVI/5 v roce 2020 s předpokladem celkových investičních nákladů 1,3 mil. Kč. V roce 2021 

bylo dle doložených faktur proinvestováno 0,097 mil. Kč, v roce 2022 bylo proinvestováno 

1,289 mil. Kč. Jednalo se například o tyto fakturované položky: 

- stavební materiál - 381.100,- Kč 

- stavební práce v celkové hodnotě - 253.200,- Kč 

- zařizovací předměty - 219.000,- Kč 

- materiál – dřevěné obklady – 181.100,- Kč 

- instalatérské práce v celkové hodnotě - 164.600,- Kč 

Přes celkové navýšení investice o 8%, oproti schválenému odhadu v záměru, způsobeném 

zejména nárustem cen stavebních prací a cen dodávek v uplynulých letech, byly všechny 

kontrolované faktury podloženy provedenými stavebními úkony. Z pohledu finančního výboru 

doporučujeme i nadále tuto investici uvažovat jako nedokončenou a zajistit v letošním roce 

novou krytinu střechy a to za skutečnosti, že se tím zvýší cena investičního záměru. 

 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu z činnosti finančního výboru. 
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5) žádost obce Zdounky k uhrazení části nákladů za 

nařízenou demolici 

Předsedající uvedl, že zastupitelé obce byli seznámeni s žádostí obce Zdounky, evidovanou pod 

č.j. OUZB-0079/2023 ze dne 10.1.2023. Pro úplnost doplnil znění průvodního dopisu: 

Dobrý den, vážený pane starosto, 

obracím se po čase na Vás, a to ve věci uhrazení aspoň i části nákladů po nařízené demolici 

(Stavebním úřadem ve Zdounkách) domu č.p. 171 ve vaší obci … S klientem (p. Kačenou a jeho 

právníkem) bylo opakovaně jednáno, a nakonec se podařila „vysoudit“ aspoň částka 100.000,- 

Kč z celkového dluhu 275.079,- Kč. Jelikož se jednalo o dům ve vaši obci a dle motta „s péčí 

řádného hospodáře“, se na Vás tedy obracím s touto žádostí o opětovné projednání 

v Zastupitelstvu obce Zborovice o sanování tohoto problému ve prospěch naší obce. 

 Děkuji Vám za vše předem a jsem 

S přátelským pozdravem 

Předsedající vyzval k diskusi nad projednávaným bodem. 

Pan Šprňa se ptal, o který dům jde, na jakém místě byl. Starosta uvedl, že se jednalo o dům 

vedle domu Churých. 

Pan Horák se ptal, čí je pozemek po demolici domu. Starosta uvedl, že pana Kačeny. Pan Horák 

uvedl, že by měl pan Kačena pozemek prodat a demolici uhradit. Pan zastupitel Vrána uvedl, 

že pozemek je zatížený exekucemi. Starosta upozornil, že zastupitelstvo obce má projednat 

žádost obce Zdounky, ne jak má řešit situaci pan Kačena. 

Paní místostarostka Kuciánová uvedla, že o uhrazení nákladů již předcházející zastupitelstvo 

obce jednalo dříve (v minulém volebním období), nyní obec Zdounky poslala novou žádost a je 

třeba jí projednat. Upozornila, že při řešení situace obec dala postiženým občanů z vedlejšího 

domu dar a byla také vyhlášena transparentní sbírka pro tyto občany. Starosta uvedl, že 

momentálně nemá dostupné informace kolik se ve sbírce vybralo, finanční prostředky ze sbírky 

byly v plné výši předány majitelům sousedního poškozeného domu. 

Předsedající dal hlasovat o schválení úhrady aspoň části nákladů obci Zdounky po nařízené 

demolici rodinného domu č.p. 171 v obci Zborovice. 

 

Pro:  0 

Proti:  11 

Zdržel se: 0 

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 
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6) žádosti, prodej, pronájem 

Předsedající uvedl, že dne 11.1.2023 byl vyvěšen na úřední desce a systémem umožňující 

dálkový přístup záměr prodeje části pozemku p.č. 1360/6 o velikosti asi 48 m2, žadatel o prodej 

je pan Jakub Staňka. 

Předsedající vyzval k diskusi nad projednávaným bodem. 

Do diskuze se přihlásila paní Staňková, s dotazem, zda je třeba, aby k žádosti ještě něco 

doplnila. Starosta uvedl, že si myslí, že není potřeba cokoli doplňovat, že zastupitelé byli 

s žádostí seznámeni na pracovní poradě. Žádost byla před zveřejněním upravena tak, aby 

oddělený pozemek nezasahoval do míst které mohou být v budoucnu dotčeny výstavbou lokality 

Za Nádražím. 

Předsedající dal hlasovat o schválení prodej části pozemku p.č. 1360/6, o výměře asi 48 m2, 

s cenou 55,- Kč/m2 bez DPH, žadateli Jakobovi Staňkovi. 

Pro:  1 (Scheichenostová) 

Proti:  2 (Vrána, Fiury) 

Zdržel se: 8  

 

Návrh nepřijat, usnesení nevzniklo. 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce žádost ze dne 5. ledna 2023 organizace Sociální 

služby Haná, o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 100.000,- Kč na zajištění základních a 

fakultativních činností uživatelů DZP Zborovice. 

 

Předsedají vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se nepřihlásil. 

Přesedají dal hlasovat o schválení poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 100.000,- Kč pro 

Sociální služby Haná, DZP Zborovice. 

 

Pro:  11  

Proti:  0  

Zdržel se: 0  

 

usnesení č. IV/2023/2: Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí neinvestiční 

dotace ve výši 100.000,- Kč žadateli Sociální služby Haná, příspěvková 

organizace. 
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7) veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestičních 

dotací pro rok 2023 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace z rozpočtu obce Zborovice č. 1/2023, mezi obcí Zborovice a společností 

ELEDA s.r.o. – výše dotace 125.000,- Kč. 

Předsedají vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Nikdo z přítomných se nepřihlásil. 

Přesedají dal hlasovat o schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace 

z rozpočtu obce Zborovice č. 1/2023 mezi obcí Zborovice a společností ELEDA s.r.o. – výše 

dotace je 125.000,- Kč. 

 

Pro:  11  

Proti:  0  

Zdržel se: 0  

 

usnesení č. IV/2023/3: Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o 

poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Zborovice č. 1/2023 mezi obcí 

Zborovice a společností ELEDA s.r.o. – výše dotace je 125.000,- Kč. 

 
Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace z rozpočtu obce Zborovice č. 2/2023, mezi obcí Zborovice a TJ Pilana 

Zborovice z.s.- výše dotace 260.000,- Kč. 

Předsedají vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Pan zastupitel Políček uvedl, že je ve střetu zájmů. 

Paní zastupitelka Scheichenostová se dotazovala, proč výše dotace má klesající hodnotu – 

v roce 2021 byla výše dotace 335 tisíc, v roce 2022 330 tisíc. Starosta uvedl, že letošní výše 

dotace je dána schváleným rozpočtem, který byl schválený v prosinci loňského roku a také tím, 

že např. v roce 2021 bylo v dotaci počítáno, také s částkou na upořádání oslav založení TJ. 

Přesedají dal hlasovat o schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace 

z rozpočtu obce Zborovice č. 2/2023 mezi obcí Zborovice a TJ Pilana Zborovice z.s. – výše 

dotace je 260.000,- Kč. 

 

Pro:  10  

Proti:  0  

Zdržel se: 1 (Políček)  
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usnesení č. IV/2023/4: Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o 

poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Zborovice č. 2/2023 mezi obcí 

Zborovice a TJ Pilana Zborovice z.s.  – výše dotace je 260.000,- Kč. 

 
Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace z rozpočtu obce Zborovice č. 9/2023, mezi obcí Zborovice a Sociální služby 

Haná, příspěvková organizace - výše dotace 100.000,- Kč. 

Předsedají vyzval k diskuzi nad projednávaným bodem. 

 

Někdo z občanů upozornil, že se o tomto již jednalo. 

Starosta uvedl, že se jednalo o schválení žádosti, nyní se jedná o schválení veřejnoprávní 

smlouvě, ve které je uveden smluvní vztah a účel použití dotace. 

Přesedají dal hlasovat o schválení Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace 

z rozpočtu obce Zborovice č. 9/2023 mezi obcí Zborovice a Sociální služby Haná, příspěvková 

organizace – výše dotace je 100.000,- Kč. 

 

Pro:  11  

Proti:  0  

Zdržel se: 0   

 

usnesení č. IV/2023/5: Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o 

poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Zborovice č. 9/2023 mezi obcí 

Zborovice a Sociální služby Haná, příspěvková organizace – výše dotace je 

100.000,- Kč. 

 
 

 

8) mimořádná odměna starosty obce 

 

Předsedající uvedl, že na přání zastupitele obce byl do pořadu IV. veřejného zasedání 

zastupitelstva obce zařazen bod. č. 8, tedy mimořádná odměna starosty obce.  

Pan zastupitel Vrána předložil zastupitelstvu obce návrh na udělení mimořádné odměny 

starostovi obce: 

Předkládám zastupitelstvu obce Zborovice návrh, na udělení mimořádné odměny starostovi 

obce ve výši 1,5 násobku nejvyšší měsíční odměny, zákonem 128/2000 Sb., §76, odst. 1,4,5, a 

to za - mimořádné vedení investiční akce rekonstrukce kanalizace a komunikací v ulicích Za 

Nádražím, vyznačující se především jednáním s dodavatelem stavebních prací se společností 

Vodovody a kanalizace Kroměříž vedoucí k neplánované obnově části veřejného vodovodu. 
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Oprava v budoucnu zajistí bezporuchovou funkci vodovodu, a nepřerušovaní dodávek vody 

občanům. Opraveno bylo přes 500 m vodovodu a zároveň podchyceno a zrevidováno 47 

vodovodních přípojek v obou ulicích Za Nádražím. Bezplatnou opravou vodovodu, byly 

dodatečně ochráněny investice obce spojené s rekonstrukcí komunikací v ulicích Za Nádražím. 

Pan zastupitel Políček uvedl, že nemá problém s odměnou starosty obce, ale v době, kdy chceme 

šetřit, nemáme na provoz spolků, nenašla se v rozpočtu rezerva na odpady pro občany, připadá 

mu udělení odměny nefér. 

Paní Scheichenostová vyzvala, aby bylo uvedeno, kolik tato odměna bude činit v korunách. Paní 

Kuciánová uvedla, že je to přesně dáno v zákoně. Paní Scheichenostová uvedla, že ví, že není 

třeba jednat o částce, ale o výši násobku, ale přijde jí vhodné, aby částka byla uvedena. Pan 

Vrána uvedl, že když se mluví o 13. platu také nikdo neví, v jaké přesné výši je. 

Paní Kuciánová požádala ať lidé nezávidí, upozornila, že všichni, co jsou zaměstnaní 

mimořádné odměny dostávají, nikde je nezveřejňují a určitě je nikdo nevrátil. Pan starosta je 

ve veřejné funkci a je třeba takto veřejně o udělení odměny jednat, pokud zajistil takovou 

mimořádnou akci odměnu si určitě zaslouží. 

Pan Políček znovu zopakoval, že nemá nic proti a že si odměnu pan starosta zaslouží, ale ne 

v této době, kdy nebyli zastupitelé schopni najít úspory na poplatky, doplnil, že stavbu neřídil, 

jen pan starosta, ale také stavební dozor. Pokud zastupitelstvo nenašlo peníze na poplatky a 

spolky, je udělení odměny nefér. Starosta vyzval pana Políčka, aby uvedl, co je nefér, co 

navrhuje on, když s odměnou souhlasí, ať navrhne, co je fér. Pan Políček uvedl, že není fér, že 

se zvedají poplatky pro občany a přitom se navrhuje odměna pro starostu. Na dotaz starosty, 

jak si představuje férovost, neodpověděl. 

Paní Scheichenostová se dotazovala, zda s touto odměnou bylo již v rozpočtu počítáno, nebo se 

budou finance v rozpočtu hledat. Starosta uvedl, že se s tímto v rozpočtu nepočítalo. 

Paní Klabalová uvedla, že starosta by měl být odměňován za hospodárnost, pokud se při 

plánované rekonstrukci podařilo opravit i vodovod, považuje to za důvod k udělení odměny, 

neboť se tím ušetřily finanční prostředky do budoucna. 

Pan Olšina upozornil, že z jeho pohledu, již z minulých let, by bylo vhodné rekonstrukce dělat 

kompletní v tomto případě s novým vodovodem. Starosta upozornil, že majitelem vodovodu není 

obec, zajistil však jednáním se společností Vodovody a kanalizace Kroměříž. Řešení, 

s výhledem dalších 20 let zajistí, že občané nebudou mít s vodovodem problémy a nebude třeba 

nic dalšího do vodovodu v této lokalitě investovat. Investici hradila společnost Mobiko plus – 

nebylo tedy hrazeno ani společností vodovody a kanalizace ani obcí. Společnost vodovody a 

kanalizace má zřejmě jiné plány než schvalovat opravy vodovodu u nás v obci. 

Pan zastupitel Políček uvedl, že mu volají občané s tím, že „on nám na minulém zastupitelstvu 

zvedne poplatky za popelnice a na dalším si navrhne odměnu“ Starosta upozornil, že to nebyl 

on, ale celé zastupitelstvo obce a on nenavrhuje odměnu. Uvedl, že obec má fungovat 

soběstačně, od občanů se vybere na náklady asi 50 % z nákladů na likvidaci odpadů, druhou 

polovinu platí obec, kdyby měly poplatky od občanú pokrýt veškeré náklady budeme na 

maximální výši a ta je 1200,- Kč. 
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Pan Vrána upozornil, v případě, že by vodovod zůstal ve stávajícím stavu docházelo by 

poruchám na vedení a při odstraňování poruch by se znehodnocovala provedená investice 

v ulicích Za Nádražím. 

Paní Pokorná upozornila, že zvýšení poplatků za odpad se netýká jen občanů ale všech – 

právnických osob a podnikatelů, kteří mají zajištěnou likvidaci odpadu ze závislé činnosti. 

Starosta uvedl, že se všem zvýšily poplatky a společnostem jednou tolik. Pan Políček podotkl, 

že mu jde o občany a panu starostovi o něco jiného. Starosta uvedl, že určitě nikdo nechce hnát 

poplatek na maximální výši 1200,- Kč, ale nyní jsme tak abychom nedopláceli více jak 50 %. 

Paní Sheichenostová upozornila, že početnější rodiny doplácí více než podnikatelé. Starosta 

uvedl, že v obci je asi 350 podnikatelů a může se prověřit, jestli všichni mají poplatky za odpady 

z podnikatelské činnosti v pořádku, dotázal se pana zastupitele Políčka, jak vysoké jsou jeho 

poplatky z podnikatelské činnosti. Pan zastupitel Políček na dotaz neodpověděl, do diskuze se 

přihlásil pan Horák s tím, že například jeho žena platí poplatky z podnikatelské činnosti 1329,-

Kč ročně společnosti Biopas. 

Pan Koláček upozornil, že pokud má sídlo firmy někde jinde, než ve Zborovicích platí pouze 

jako občan. Starosta uvedl, že tomu tak je, ale pokud odpad, který vyprodukuje z podnikatelské 

činnosti vyhodí do popelnice ve Zborovicích následně to zatěžuje finančně občany. Paní 

Pokorná se dotázala, kde má pan Koláček sídlo firmy a kde odvádí daně. 

Paní Pokorná uvedla, že chápe, že paní Scheichenostová chce odlehčit mladým rodinám, ale 

právě ty vyprodukují mnohem více odpadu než starší lidé. 

Pan zastupitel Drobil požádal, aby se diskuze vrátila k projednávanému bodu, a to je odměna 

starosty obce, a ne odpady. 

Starosta uvedl, že se diskuze držela tématu a že každý zastupitel může říct, že se zvýšením 

poplatku nesouhlasí a navrhnout změnu. 

Starosta uvedl, že je ve střetu zájmů. 

Přesedající dal hlasovat o schválení mimořádné odměny starostovi obce ve výši 1,5 násobku 

nejvyšší měsíční odměny, zákonem 128/2000 Sb., §76, odst. 1,4,5, a to za - mimořádné vedení 

investiční akce rekonstrukce kanalizace a komunikací v ulicích Za Nádražím, vyznačující se 

především jednáním s dodavatelem stavebních prací se společností Vodovody a kanalizace 

Kroměříž vedoucí k neplánované obnově části veřejného vodovodu. Oprava v budoucnu zajistí 

bezporuchovou funkci vodovodu, a nepřerušovaných dodávek vody občanům. Opraveno bylo 

přes 500 m vodovodu a zároveň podchyceno a zrevidováno 47 vodovodních přípojek v obou 

ulicích Za Nádražím. Bezplatnou opravou vodovodu, byly dodatečně ochráněny investice obce 

spojené s rekonstrukcí komunikací v ulicích Za Nádražím. 

 

Pro:  8  

Proti:  2 (Scheichenostová, Políček)  

Zdržel se: 1 (Olšina)   
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usnesení č. IV/2023/6: Zastupitelstvo obce schvaluje mimořádnou odměnu 

starostovi obce ve výši 1,5 násobku nejvyšší měsíční odměny, zákonem 

128/2000 Sb., §76, odst. 1,4,5, a to za - mimořádné vedení investiční akce 

rekonstrukce kanalizace a komunikací v ulicích Za Nádražím, vyznačující se 

především jednáním s dodavatelem stavebních prací se společností 

Vodovody a kanalizace Kroměříž vedoucí k neplánované obnově části 

veřejného vodovodu. Oprava v budoucnu zajistí bezporuchovou funkci 

vodovodu, a nepřerušovaných dodávek vody občanům. Opraveno bylo přes 

500 m vodovodu a zároveň podchyceno a zrevidováno 47 vodovodních 

přípojek v obou ulicích Za Nádražím. Bezplatnou opravou vodovodu, byly 

dodatečně ochráněny investice obce spojené s rekonstrukcí komunikací 

v ulicích Za Nádražím. 

 

9) odměny neuvolněných členů zastupitelstva, členů 

výborů dle nařízení vlády 318/20017 Sb. 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu obce návrh na úpravu odměn neuvolněných členů 

zastupitelstva a členů výborů dle nařízení vlády 318/2017 Sb. v planém znění, s přihlédnutím 

na usnesení č. I/2022/5, usnesení č. I/2022/6 a usnesení č. I/2022/11. Nařízení vlády 318/2017 

Sb. se změnou nařízením vlády 415/2022 Sb s platností k 1.1.2023. 

Předsedající vyzval k diskusi nad projednávaným bodem. 

Pan Fiury uvedl, že je ve střetu zájmů. 

Starosta doplnil, čeho se týkají usnesení č. I/2022/5, I/2022/6 a I/2022/11. 

Předsedají dal hlasovat o schválení úpravy odměn neuvolněných členů zastupitelstva a členů 

výborů dle nařízení vlády 318/2017 Sb. v planém znění, s přihlédnutím na usnesení č. I/2022/5, 

usnesení č. I/2022/6 a usnesení č. I/2022/11 – odměna místostarosty 16.087,- Kč, odměna 

předsedy výboru 3.574,- Kč, odměna člena výboru 2.979,- Kč a odměna člena zastupitelstva 

1.787,- Kč s platností od data přijetí usnesení. 

Pro:  9  

Proti:  1 (Scheichenostová)  

Zdržel se: 1 (Políček) 

usnesení č. IV/2023/7: Zastupitelstvo obce schvaluje odměny neuvolněných členů 

zastupitelstva a členů výborů dle nařízení vlády 318/2017 Sb. v planém znění, 

s přihlédnutím na usnesení č. I/2022/5, usnesení č. I/2022/6 a usnesení               

č. I/2022/11 – odměna místostarosty 16.087,- Kč za měsíc, odměna předsedy 
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výboru 3.574,- Kč za měsíc, odměna člena výboru 2.979,- Kč za měsíc                 

a odměna člena zastupitelstva 1.787,- Kč za měsíc. Navýšení je platné od data 

přijetí usnesení. 

 

10) diskuze 

Paní Kuciánová pozvala přítomné na zájezd na divadelní představení do Zlína, které se koná 

9.2.2023 a na dětský karneval s Jirkou Hadašem, který se koná 25.2.2023. 

Paní Scheichenostová – poděkovala občanům za štědrost při tříkrálové sbírce, která se obcích 

uskutečnila. Starosta přerušil paní zastupitelku Scheischenostovou v projevu, uvedl, že tato 

dobročinná akce nebyla pořádána obcí Zborovice, proto se domnívá, že na veřejném zasedání 

nemá být zmiňována, může to působit jako reklama. Přesto zdůraznil, že se během této akce 

vybralo přes 37.000,- Kč, a závěrem poděkoval všem občanům za dary. 

Pan Horák uvedl, že platí za svoz komunálního odpadu jak občan, tak podnikatel a to za odvoz 

ze stejného adresního místa. Starosta uvedl, že je to takto v pořádku, že je možnost, i zvýšit 

příjem do rozpočtu i za svoz odpadu podnikatelům nebo zvýšením daně z nemovitostí, je to na 

rozhodnutí zastupitelstva obce. 

Paní Koláčková se ptala, proč v 7:45 svítí veřejné osvětlení, když by se mělo hledat, kde se 

ušetří – v 7 hodin je již světlo. Starosta uvedl, že veřejné osvětlení pracuje podle světelného 

čidla. Pan Šprňa uvedl, že je čidlo asi třeba seřídit. Pan Vrána uvedl, že v případě, že je 

například mlha, nebo zhoršené světelné podmínky, tak čidlo nereaguje. Pan Sokolínský uvedl, 

že světla na čidla má a seřízení není tak jednoduché, protože čidlo reaguje různě, právě když je 

mlha. Starosta se odkázal na zákon, který říká, že osvětlení má být dostačující, čidlo spíná podle 

toho, jak vyhodnotí situaci samo atestované čidlo. 
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11) závěr 

 

Starosta Vítězslav Hanák poděkoval zastupitelům i hostům za účast na IV. veřejném zasedání 

zastupitelstva obce Zborovice, které se uskutečnilo v sále sokolovny Zborovice. Zároveň 

všechny pozval na V. veřejné zasedání zastupitelstva obce, které se bude konat v měsíci dubnu. 

Součástí zápisu je přiložená příloha č.1 tabulka docházky a hlasování zastupitelů. 

 

Veřejné zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno 26.1.2023 v 19:04 hodin. 

 

 

 

 

 

 

______________________      ______________________ 

Vítězslav Hanák       Roman Fiury 

starosta obce        ověřovatel 

 

 

______________________      ______________________ 

Mgr. Zdeňka Kuciánová      Miloslav Jurčík 

místostarostka obce       ověřovatel 

 

 

______________________ 

Martin Vrána 

místostarosta obce 

 


